
Zlínská krajská asociace Sport pro všechny 
 

Mobil: 737 936 951  E-mail: zlinsky@caspv.cz 

Národních bojovníků 1016/12, 769 01 Holešov 

 

Zápis č. 2 z Valné hromady Zlínské KASPV ze dne 30. března 2023 
 
Přítomni:  PaedDr. Zdeňka Slavíková, Oto Kubíček, Mgr. Jana Kantorková ml., Mgr. Jana Kantorková st., 

Margita Škrhlová, Luboš Špetla, Kateřina Kašpárková, Jarmila Vajdáková, Mgr. Jana Mikulenková, 

Ing. Zdenka Kymlová a host – zástupce VV ČASPV a místopředseda pro ekonomiku Ing. Karel 

Coufal. 

 

Omluveni: Mgr. Lýdie Staroveská, Mgr. Alena Bernatíková a Antonín Mrhálek      

                  

Program: 1.  Zahájení 

2.  Schválení programu VH 

3.  Schválení Jednacího řádu 

4.  Volba Pracovního předsednictva 

5.  Volba Návrhové a Mandátové komise 

6.  Zpráva o činnosti Zlínské KASPV za rok 2022 

7.  Zpráva předsedkyně Metodické rady za rok 2022 a Plán činnosti na rok 2023 

8.  Výroční zpráva za rok 2022 a čerpání rozpočtu v roce 2022 

9.  Zpráva Kontrolní komise za rok 2022 

10. Návrh delegáta na VH ČASPV 

11. Diskuse 

12. Zpráva Mandátové komise 

13. Schválení přednesených zpráv a delegáta na VH ČASPV 

14. Návrh a schválení Usnesení 

15. Vystoupení zástupce ČASPV 

16. Závěr a ukončení VH 

 

K bodu 1. Valnou hromadu vedl místopředseda a sekretář Oto Kubíček. Přivítal všechny přítomné a zahájil 

jednání. 

 

K bodu 2. - 5. Předsedající Oto Kubíček nechal schválit program dnešní VH, dále byl schválen Jednací řád VH, 

Pracovní předsednictvo ve složení Luboš Špetla – předseda Kontrolní komise, Zdeňka Slavíková – 

předsedkyně Zlínské KASPV a Karel Coufal – zástupce ČASPV. Předsedajícím VH byl určen Oto 

Kubíček a zapisovatelkou Zdeňka Slavíková. Předsedající nechal zvolit členy Mandátové komise – 

Jarmilu Vajdákovou jako předsedkyni a Janu Kantorkovou ml. jako členku, a předsedkyni Návrhové 

komise Kateřinu Kašpárkovou. 

 

K bodu 6. Předsedkyně Zlínské KASPV Zdeňka Slavíková ve své zprávě pozdravila všechny přítomné delegáty.  

 Zmínila, že se zde scházíme proto, abychom vyhodnotili činnost krajské asociace za rok 2022. O 

uskutečněných akcích a plánu na další období bude hovořit krajská metodička Kateřina Kašpárková, o 

stavu financí a celkovém hospodaření pak sekretář Ota Kubíček. Vyjádřila poděkování oběma za 

velký kus práce, kterou pro naši asociaci odvádí. Podotkla, že nemalá práce se odehrává celoročně 

v našich tělocvičnách a sportovištích, kde naši instruktoři, rozhodčí a lektoři z regionů neúnavně 

dávají k dispozici svůj volný čas a energii pro malé i velké cvičence.  

 

Dále se předsedkyně zmínila o práci celého Výkonného výboru, který pracuje v přátelské a dělné 

atmosféře, často online. Ve VV došlo během roku k výměně jednoho člena. Region Kroměříž odvolal 

na řádné schůzi hlasováním předsedkyni Marii Florecovou a novým předsedou regionu Kroměříž se 

stal Antonín Mrhálek z Pravčic, dlouholetý zkušený funkcionář a instruktor mnoha kvalifikací. Jeho 

zvolením do této funkce se také stal členem VV kraje jako zástupce RC KM. 

 

Zdeňka Slavíková vyjádřila také uspokojení nad tím, že díky úsporným opatřením a dobrému 

hospodaření v kraji máme zatím dostatek finančních prostředků pro další činnost. Jako kraj s malou 

členskou základnou vyvíjíme dlouhodobě velmi aktivní činnost ve všech sportovních odvětvích a na 

všech úrovních. Nedaří se nám dostatečně motivovat další občany, aby se přidali k naší organizaci a 



rozšířili naše řady. Rezervy máme také v získávání finančních prostředků, nebo hledání a využívání 

zdrojů, které se nabízejí.  

 

Předsedkyně Slavíková popřála zástupcům odborů a regionů a všem našim instruktorům i cvičencům  

klidné a cvičebně plodné další období, hodně úspěchů a radosti v soutěžích a na všech akcích a 

poděkovala všem, kteří nezištně a často na úkor vlastní rodiny i vlastních dětí věnují svoji energii a 

čas dalším. Celé vystoupení předsedkyně Slavíkové je přílohou tohoto zápisu. 

 

  

K bodu 7.  Zprávu o činnosti MR Zlínské KASPV za rok 2022 přednesla její předsedkyně Kateřina Kašpárková. 

Kateřina hovořila o uskutečněných akcích roku 2022 a účasti na nich. Věnovala se také Plánu činnosti 

na rok 2023. Plán činnosti naší krajské asociace na rok 2023 byl VH schválen. Také její zpráva je 

přílohou tohoto zápisu. 

 

K bodu 8.  Výroční zprávu za rok 2022 dostali delegáti VH předem do svých mailů. Její autor sekretář Oto 

Kubíček se podrobněji věnoval některým důležitým bodům, jako je stav členské základny v r. 2022, 

která měla 1009 členů, a výsledku hospodaření naší asociace, který byl – 45 776,- Kč. Sekretář 

ubezpečil delegáty, že i přes záporný výsledek má naše krajská asociace dostatek finančních 

prostředků pro svou činnost a připomněl výsledky hospodaření za posledních 5 let. Ty odráží 

skutečnost, jak v daném roce buď investujeme nebo šetříme: 

rok 2018 - 42 716,- Kč; rok 2019 + 11 016,- Kč; rok 2020 + 109 534,- Kč; rok 2021 + 3 318,- Kč 

a rok 2022 -45 776,- Kč 

 

Sekretář Kubíček vysvětlil, že vyšší záporný výsledek roku 2022 byl zapříčiněn především okleštěním 

příspěvků na činnost krajů ze strany ČASPV z důvodu úspor, jako např. odebráním financí pro práci 

účetních, což nám snížilo příjmy o cca 10 000,- Kč, O dalších 10 000,- Kč jsme přišli snížením 

paušální dotace pro kraje z 25 tisíc na 15 tisíc korun. V roce 2022 jsme více investovali, např. do 

nákupu našich krajských propagačních triček s logem Zlínského kraje, která mají za úkol zviditelnit 

naše sportovce a zástupce nejen na našich vlastních akcích, ale především na republikových a 

mezinárodních soutěžích. Výroční zpráva bude vyvěšena spolu s dalšími povinnými přílohami na 

spolkovém rejstříku i na webu kraje. 

 

Dále seznámil delegáty s čerpáním rozpočtu, který obsahuje příjmy, náklady, stavy pokladny a účtu na 

začátku a na konci roku 2022.  

 

 

K bodu 9.  Zprávu Kontrolní komise za rok 2022 přečetl předseda Kontrolní komise Luboš Špetla. Konstatoval 

v ní, že detailně zkontroloval hospodaření Zlínské krajské asociace, tj. pokladní doklady, výpisy 

z účtu, přijaté a vydané faktury, mzdy zaměstnanců, odvody Finančnímu úřadu – daň zálohovou a 

srážkovou, odvody sociálního, zdravotního a zákonného pojištění, čerpání rozpočtu, účetní rozvahu a 

výsledovku. Neshledal ve způsobu ani provedení vyúčtování žádné nedostatky. Podvojné účetnictví je 

vedeno průběžně, každá akce je vyhodnocena zvlášť a veškeré pokladní doklady jsou řádně 

zaevidovány a přehledně seřazeny.  Rovněž tato zpráva je přílohou tohoto zápisu. 

 

K bodu 10. Jako jediného našeho delegáta (dle klíče ČASPV podle velikosti členské základny) na VH ČASPV 

dne 29.4.2023 v Praze navrhuje VV kraje předsedkyni Zdeňku Slavíkovou. 

 

K bodu 11. Diskuse: Jana Mikulenková oznámila, že se 3 členky kraje zúčastnily vystoupení vloni na podzim na 

gymnastickém festivalu Golden Age v portugalské Madeiře a dalších 11 žen kraje se pravidelně 

připravuje na vystoupení na Světové gymnaestrádě v Amsterdamu v červenci 2023.   

Kateřina Kašpárková, nejen jako krajská metodička, ale i zástupce odboru SK Žlutava přednesla 

svůj příspěvek k problematice a zákazu účasti našich gymnastek na republikové soutěži SG. Její 

příspěvek je delší, proto je přílohou tohoto zápisu.  

Oto Kubíček vznesl žádost k delegátům, aby přišli s nápadem, kde uspořádat naše Sportovní setkání 

VV a MR, na kterém projednáváme, mimo jiné, Plán činnosti na další rok. Sekretář zkoumal možnost 

v Hotelu Rusava, kde je i vnitřní bazén, ale akce by byla oproti původnímu Roštínu velmi nákladná. 

Padl návrh Jarky Vajdákové na rekreační středisko v Trnavě nebo Jany Kantorkové na chatu Mír 

v Rožnově nebo areál Retaso v Horní Bečvě. 

Zazněl zde i dotaz Zdenky Kymlové, zda a kde se mohou prezentovat regiony se svými akcemi. 

Pořádají totiž moc pěkné vycházky do přírody, na které již chodí cca 60 lidí. Odpověděl jí krajský 



sekretář, že mohou své akce organizovat buď jako krajské, anebo jako regionální s tím, že je nabídnou 

k účasti zájemcům i z jiných regionů. Akce mohou být oznamovány na webových stránkách kraje 

nebo rozesláním na maily ostatních členů Zlínské KASPV tak, jak to dělá třeba region Kroměříž.  

 

K bodu 12. Předsedkyně Mandátové komise Jarmila Vajdáková ve své zprávě konstatovala, že na                 

 dnešní Valnou hromadu bylo pozváno 13 delegátů s hlasem rozhodujícím, přítomných je 10 delegátů, 

což je více jak nadpoloviční většina, takže Valná hromada je usnášení schopná. 

 

K bodu 13.  Delegáti dnešní VH kraje schválili přednesené zprávy a delegáta na VH ČASPV Zdeňku Slavíkovou. 

 

K bodu 14.  Předsedkyně Návrhové komise Kateřina Kašpárková přečetla návrh Usnesení. Nikdo z delegátů neměl 

k návrhu žádné připomínky a delegáti ho schválili. Usnesení z dnešní VH bude přílohou tohoto 

zápisu. 

 

K bodu 15. Ve svém vystoupení jako zástupce ČASPV a místopředseda pro ekonomiku Karel Coufal vysvětlil 

nelehkou finanční situaci v současné době. Česká asociace pro letošní rok 2023 podala žádost na 

Národní sportovní agenturu o dotaci ve výši 8 až 10 milionů korun. Zatím bez odezvy, a je možné, že 

na  VH ČASPV dne 29.4.2023 v Praze ještě nebudeme znát výsledek. Také situace ve Sportcentru v 

Doubí u Třeboně, kde je nutno v letošním roce vybudovat novou kanalizaci ve výši cca 10 milionů 

korun, velmi zatíží ekonomiku České asociace. Vedení ČASPV má plán, jak situaci vyřešit i za cenu 

odprodeje svého sportovního zařízení v Žinkovech u Nepomuku. Sportovní areál v Doubí je pro nás 

velmi důležitý, je nutné jej zachovat pro soutěže, velké akce, nácviky na WG, na Letní 

slavnosti mládeže i dospělých a další. Tyto záležitosti jsou zatím v projednávání.  

Dále náš host vyjádřil obavu, že za dva roky končí volené funkční období. Současný předseda ČASPV 

Miroslav Zítko již kandidovat nejspíše nebude, totéž Karel Coufal, totéž Zdena Horčičková. Kdo je 

nahradí? 

 Na závěr svého vystoupení Karel Coufal poděkoval všem funkcionářům a instruktorům našeho kraje 

za jejich práci v ČASPV a popřál také všem našim členům hodně zdraví a sportovních úspěchů v roce 

2023. 

 

 

K bodu 16.  Na závěr VH předsedající Oto Kubíček poděkoval všem za dnešní účast, ukončil Valnou hromadu a 

popřál účastníkům šťastný návrat domů. 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala:  PaedDr. Zdeňka Slavíková – zapisovatelka a předsedkyně Zlínské KASPV 

Ověřil:   Oto Kubíček – sekretář a místopředseda Zlínské KASPV 

   


